
Bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening 

D. 2/7-2019. Til stede: Helle, Anne, Line, Dennis, Frederik og Henrik (referat) 

Agenda 

1:Godkendelse af dagens dagsorden. 

2:Forslag til skabelon for dagsorden .(forslag vedhæftet) 

3:Formandens meddelelser. 

4:Aktuelle emner: 

a) Status Hjørnegården. Henvendelse til kommunen vedrørende skiltning og vedligeholdelse af 

grunden (Forslag vedhæftet). 

b) AMC på Stadion. Hvordan skal HG reagere.? 

c) Velkomst til nye beboere i fællesskab med HF(Forslag vedhæftet, - er fremsendt til HF) 

d) Status vedrørende trafikken i landsbyen. Referat fra møde med forvaltningen vedhæftet. (Line) 

e) Trailerplads    

5: Nye medlemmer (Dennis og Helle) 

6: Økonomi (Dennis) 

7: Opdatering af medlemsdatabasen 

8: Næste møde -tid og sted 

Referat 

1. Ref.+ dagsorden godkendt 

2. Helle har lavet ny skabelon til dagsordener. Dennis sørger for at lave en Word skabelon 

3. Formandens meddelelser.  

1. Ny udkørsel fra Horsholmgård (Vedr. Stortræde 23).  

2. Brugergruppen med oplysninger om vejbelysning, Hofor, uhensigtsmæssig skiltning vedr. 

solgte ejendomme, se ref. på vores hjemmeside.  

4. Aktuelle emner.  

a)  Hjørnegården status. Henvendelse vedr. vedligeholdelse af grunden, da nære naboer ikke finder 

nuværende pleje af arealet er passende. (græsslåning). Helle sender brev til kommunen om det. I 

samme henvendelse mener grundejerforeningen ikke at skiltning af grundens nye ejer overholder 

lokalplanen. Vi ønsker skiltet fjernet.  

b) AMC (motocross) med plan om ny etablering nord for Albertslund Stadion. På grund af støjgener er 

vi ikke positive for den placering. GF har fået lovning på en orientering ved invitation til For-

offentlighed. (høring kundgjort i Albertslundposten). GF vil følge sagen tæt. 

c) Helle har udarbejdet et oplæg på velkomstbrochure vedr. landsbyens historie og foreninger. Helle 

viderebearbejder efter kommentarer. 

d) Se referat på hjemmesiden. 

e) Trailerpladsen bibeholdes indtil byggeri påbegyndes på Hjørnegrunden. 

5. Orientering. 

6. Overgår til næste møde. 

7. Oprydning og revidering af medlemsdatabasen er påbegyndt. I første omgang sikres, at foreningen 

har opdaterede mailadresser på alle husstande. 

8. Næste møde: d. 5/9-2019 hos Anne. 


